
Bestyrelses møde, d. 8/1-2025.  
 
Deltager: Camille, Maria, Dorte, Lars, Jørgen, Claus.  
 
 

1. Dato for generalforsamling og hvem stiller op. Indkaldelse.  
 

3/3, kl. 1900-2100.  
Camille, Lars og Jørgen genopstiller. Maria ønsker ikke genvalg. Dorte og Claus beslutter sig inden 
indkaldelsen til generalforsamlingen.  
 
 

2. Lucie 
 

Hun går desværre ikke så godt som elevhest. Vi forsøger at sælge hende igen.  
Vi har talt med dem vi købte hende af. Vi gav 42.000, de vil købe hende til 28.000.  
Vi har haft lidt udgifter til hende, bl.a. vaccine og smed.  
Vi undersøger om en berider vil vurderer om Lucie vil kunne indgå i undervisning inden for en 
relativ kort periode. Camilla tager kontakt til berideren og vi vurderer derefter.  
 
 

3. Elevheste.  
 

Aladdin: Virker frustreret, han er måske ved at nå pensions alderen. Går p.t. 5 timer om ugen.  
Heste der mangler part. Lucie, Lady og Aladdin.   
Resten: Ingen bemærkninger.  
 
 

4. Kæpheste.  
 

2 har vist interesse. De skal kontaktes. Der skal oprettes et udvalg, hvis det skal kunne lade sig gøre. 
Claus kontakter.  
 
 

5. Økonomi i Big - hvor mange elever er der på hvert hold - hvem lægger faktura til betaling, 
hvem godkender. En beskrivelse på hver bestyrelses medlems arbejdsopgave.  
 

Det skal være et gennemgående punkt til bestyrelsesmøderne at hver enkelt Pony/hest’ indtjening 
gennemgås ved hvert bestyrelses møde.  
Når der er faktura til godkendelse, skal 2 godkende, m/k.  
Maria vil fabrikerer et overskuelig regneark, som kasserne vi opdater månedlig for overskuelighed.  
 
 
 
 



6. Mangel på heste/ponyer.  
 

Der er ikke økonomi til at købe heste/ponyer p.t.  
 
 

7. Fonds udvalg  
 

Det er vigtigt for at klubbens overlevelse at der bliver søgt fonde.  
Bestyrelsen vil spørge rundt i klubben og nogen kunne have interesse og lyst til at søge fonde.  
Camilla laver et opslag i FB gruppen for medlemmer om nogen kunne være interesseret.  
 
 

8. Hvor må parter ride.  
 

Parter må ride i skoven bag rideklubben og kirkestien rundt. Desuden er det aftalt at parter må 
modtage privat undervisning, forudsat at deres timer ikke overstiger det i kontrakten aftalt. 
Maria retter parts kontrakterne og informerer nuværende parter. Claus laver et kort over ”Kirkesti 
ruten” og hænger på opslagstavlen i ridehuset.  
 
 

9. Sadel tilpasning Wupit og Lady.  
 

Dorte undersøger en ekspert.  
 
 

10. Dato for næste bestyrelsemøde.  
 

Mandag d. 27/2, kl. 1830 
 
 

11. Evt.  
 

Postkassen: Lars passer postkassen og svare eller lægger dem op til bestyrelsen.  
Lægger faktura til godkendelse og informerer i gruppen til en 2. godkender.  
Forslag om gelænder på møddingen. Der er langt af falde.  
Jørgen/Vibeke laver et udkast til en udmugnings vagtplan.  


